
P R O S L A V A  3 0 .  O B L E T N I C E  O F
V  p o častitev  30. ob letn ice ustanovitve  OF in vsta je  slovenskega na
roda in ob p ra zn iku  dela je  bila 24. aprila v M ozirju  osrednja  slo
vesnost, k i so jo  prired ili občinska  kon j. SZDL, o b č insk i odbor ZZB  
N O V  in občinsk i s ind ika ln i svet.

Na slavnostni prireditvi so sode
lovali godba na pihala iz Šoštanja, 
moški pevski zbor iz Mozirja in reci
ta to rji osnovne šole Mozirje. O po-

Predsednik DEBERŠEK Jože je po 
zdravil vse prisotne na sprejemu

menu ustanovitve Osvobodilne fron
te in vstaje slovenskega naroda je 
govoril Jože DEBERŠEK, predsed
nik Skupščine občine Mozirje in po
slanec republiškega zbora. Orisal je 
zgodovinsko obdobje zadnjih tride

setih let, ki jim  je dal pečat in u- 
smeritev, polet in vedno nove spod
bude zgodovinski sestanek predstav
nikov najzavednejših Slovencev v 
Ljubljani, ko so le-ti osnovali Osvo
bodilno fronto.

Na slavnostni prireditvi so pode
lili tudi 7 srebrnih značk in Priznanj 
OF za leto 1971. Ta odličja so prejeli 
Občinska organizacija ZZB NOV za 
zasluge pri u trjevanju ljudske ob
lasti in razvijanju tradicij NOB. Pri
znanje pomeni hkrati priznanje 
vsem borcem in aktivistom NOV 
mozirske občine za zasluge med 
NOB in povojno delovanje pri utr- 
jeavnju političnega in samouprav
nega sistema naše družbe.

Občinska gasilska zveza za zasluge 
pri razvoju in utrjevanju gasilstva v 
občini. Priznanje je hkrati priznanje 
slehernemu gasilcu in gasilskemu 
društvu v občini ža njihovo uspešno 
prizadevanje pri razvoju gasilstva 
in reševanju premoženja in življenj.

Krajevna skupnost Mozirje za do
sežene uspehe na področju krajev
ne samouprave in pri razvoju kraja. 
Podeljeno odličje pomeni hkrati p ri
znanje vsem prebivalcem krajevne 
skupnosti, ki so na kakršen koli na
čin pripomogli k doseženim uspe
hom zadnjih let.

Krajevna organizacija RK Luče 
za uspešno delo pri organiziranju 
in vodenju raznih človekoljubnih ak
cij v kraju. Krajevna org. RK Luče 
sodi med najdelavnejše v občini, za
to je  podeljeno Priznanje hkrati tu
di priznanje in zahvala vsemu član

ŠPEH Franc iz Krnice je sprejel 
pism eno priznanje

stvu za delo in sodelovanje v raznih 
humanih akcijah.

LUKAČ Jože iz Prihove za dolgo
letno aktivno družbeno-politično de
lo v občinskih in krajevnih organi
zacijah.

BRUNET Jože iz Ljubnega ob Sa
vinji za dolgoletno aktivno družbe
no-politično delo še posebej v orga
nih krajevne skupnosti.

RAKUN Jože iz Prihove za aktiv
no družbeno-politično delo še po
sebej v mladinski organizaciji .

Občinska organizacija ZZB NOV, 
pa je  še posebej podelila pismena 
Priznanja 4 borcem iz leta 1941, 16 iz
1.1942 in 32 najzaslužnejšim parti
zanskim družinam, ki so podpirale 
NOB v Gornji Sav. dolini. Vsi so pre
jeli tudi spominska darila.

Po končani slovesnosti je priredil 
predsednik Skupščine občine Mo
zirje Jože DEBERŠEK za vse slav
ljence sprejem, ki se je odvijal v 
prijetnem  razpoloženju in obujanju 
spominov iz NOB. Rudi ZAGER

Predsednik občinske konference SZDL M ozirje — COP Hinko izroča srebrno 
značko in  priznanje OF KLEMENŠEK Roku, predstavniku občinskega od

bora ZZB NOV Mozirje



VELIK MOST ZA MALO
Dan pred prvim majem so imeli svoj praznik v Kokarjah. Ta dan 

so izročili prometu nov most, ki so ga izgradili v okviru krajevne skup
nosti Nazarje in s pomočjo Gozdarstva in lesne industrije, prebivalci 
Kokarja. Predsednik občinske skupščine Jože DEBERŠEK je dejal, 
da si prebivalci Kokarja in vodstvo krajevne skupnosti zaslužijo za 
opravljeno delo vse priznanje.

O obsegu in pomenu te akcije, katere pobudnik so bili prebivalci 
Kokarij in nazarska krajevna skupnost, je za naše bralce povedal nekaj 
besed inž. URANK Jože, njen predsednik.

Urednik:
»Jože, kaj nam lahko poveš o pri

četku vaše akcije za izgradnjo mostu 
in njenem poteku?«

Jože Urank:
»Z akcijo smo pričeli že jeseni 

1969. Menili smo, da bomo lahko že

URANK Jože, predsednik Krajevne 
skupnosti Nazarje

v lanskem letu gotovi z vsemi deli. 
To nam ni uspelo, ker je ravno v 
lanskem letu vladalo na trgu pre
cejšnje pomanjkanje gradbenega že
leza, cementa in jeklenih nosilcev. 
Most je terjal precej dela, to je pov
sem razumljivo, saj je dolg 32 m in 
5 m širok. Poleg mostu je precej de
la vloženega v deset metrov dolg 
most čez strugo, ki pelje od nekda
nje Govekove žage in v razširitev 
cestišča.

Reči moram, da je pri tej naši 
akciji prišla v celoti do izraza so
lidarnost prebivalcev Kokarij, ki so 
vsi prispevali denar, material, les in 
prostovoljno delo. Le tako smo lahko 
uspeli. Še posebej moram omeniti 
nekaj posameznikov, ki imajo pri 
izgradnji precej zaslug. To so: Bi
tenc Jože, kr je bil operativni vodja 
celotne akcije, Kopitar Milan, tajnik 
krajevne skupnosti in kmetje Ma
tjaž, Prodnik, Blatnik itd., ki so tudi 
mnogo prispevali za uspešnost iz
gradnje.«

Urednik:
»Culi smo, da je vrednost vložene

ga dela in materiala za most precej 
visoka. Kako ste finansirali grad
njo?«

Jože Urank:

»Vrednost mostu je v tem trenut
ku veliko večja kot pa so bila vred
na sredstva, ki so bila porabljena za 
izgradnjo. Računamo, da bo vseh 
stroškov, ko bomo poravnali vse ob
veznosti, za 15 starih milijonov. Si
gurno je, da je sedanja vrednost mo
stu blizu trideset milijonov starih 
din. Občina nam je dala pet mili
jonov, prebivalci Kokarij so zbrali 
dva milijona, njihovo prostovoljno 
delo cenimo na približno tri milijone, 
vse seveda v starih dinarjih. Ostali 
del sredstev smo dali iz blagajne kra
jevne skupnosti na ta način, da smo 
se zavestno odrekli izvajanju dolo
čenih del na cestah in pri nekaterih 
drugih stvareh v ostalih krajih naše 
krajevne skupnosti. Omeniti moram 
tudi pomemben prispevek GLIN, ki 
nam je v času izgradnje mostu zelo 
pomagal.«

Urednik:

»S čim se vaša krajevna skupnost 
še ukvarja? Ali je pri delu v krajev
ni skupnosti precej problemov? Kaj

meniš kot predsednik o svojih ob
čanih, kje so premalo aktivni?«

Jože Urank:

»Predsednik krajevne skupnosti 
sem že četrto leto. V dosedanjem de
lu sem se srečal že s celo vrsto manj
ših oziroma večjih problemov. Veči
no smo jih še kar ugodno razrešili. 
Eden od večjih problemov in tak
šnih, ki se vseskozi pojavlja, je, kako 
urbanistično urediti Nazarje. Urba
nistični program je sprejet, vendar 
ga je sedaj treba še realizirati, kako 
urediti kanalizacijo, razsvetljavo, 
modernizirati obstoječe cestno o- 
mrežje, itd. Skratka problemov je 
cela vrsta.

Razsežnost krajevne skupnosti ima 
posledice v delu. Vsi kraji, kot: Pu
sto polje, Lačja vas, Kokarje, Zavo- 
dice in Žlabor imajo vrsto svojih 
problemov, velikokrat enakih, ki bi 
jih morala razreševati ali vsaj nudi
ti pomoč pri odpravljanju krajevna 
skupnost. To pa je seveda iz več raz
logov velikokrat nemogoče, največ
krat zaradi finančnih razlogov. No, 
letos še računamo, da bi v Pustem 
polju naredili mostiček čez Dreto. 
Tudi nazarski most preko Drete bo 
potreben nadaljnjih vlaganj. Cesta na 
Dobrovlje se že dela. Torej bo nujno 
potrebno razširiti obstoječi most.

V teh letih, kar sem predsednik, 
smo precej naredili za red in čistočo 
v Nazarjah. Izpred blokov in stano
vanj, ki so v družbeni lastnini, se v 
kantah za smeti le-te redno odvažajo 
na za to določeno smetišče. Odlok, 
ki ga je na zadnji seji sprejela ob
činska skupščina, nam bo prišel zelo 
prav. Le na osnovi njega bomo lahko 
odvoz smeti organizirali tudi izpred 
hiš zasebnikov. Menim, da postaja 
problem onesnaženja v naših večjih 
krajih zelo pereč. Vse preveč se meče

Ob otvoritvi mostu v Kokarjah se je zbralo precejšnje število  prebivalcev 
Kokarja in tudi drugih občanov iz K rajevne skupnosti Nazarje in seveda  

tudi vseh tistih, ki so sodelovali pri izvajanju del



DENARJA
v naše bistre vode razne umazanije 
in odpadke, bojim se, da premalo 
skrbimo za naše naravne lepote. 
Morda to opažam nekoliko bolj kot 
drugi, ker sem dostikrat za vodo z 
ribiško palico v roki in ker sem pre
pričan, da je naše območje eno od

KOPITAR Milan, tajnik krajevne 
skupnosti.

»Akcija, ki je bila sedaj izvedena, 
je bila najbolj nujna. V prihodnje 
pa stoji pred nami še vrsta stvari: 
Asfaltiranje stranskih cest v Nazar
jah bo sigurno terjalo velika finanč
na sredstva, prepričani smo, da bo
mo naleteli na pripravljenost ljudi. 
Gre za približno dva in pol kilo
metra asfaltnega traku. Dokončno

redkih v Sloveniji, ki še ima čiste 
vode.«

U rednik:

»K a j že liš  kot p redsedn ik  K S  p o 
veda ti našim  bra lcem ?«

želimo urediti pokopališče in mrli
ško vežico. Skupščini občine name
ravamo predlagati, da sprejme od
lok, po katerem bi se reguliralo 
vprašanje ležanja mrličev v stano
vanjskih blokih. Pripravljamo načrt 
za gradnjo mostu v Žlabru, realizi
rali bi ga drugo leto. Skratka, dela 
je res dovolj.«

Dela jim res ne manjka!
UREDNIK

Jože Urank:
»Želim, da bi postali tudi prebi- . 

valci v Nazarjah tako enotni kot so 
ljudje v nekaterih manjših krajih. 
Bojim se, da se v Nazarjah ljudje 
zanašajo le vse preveč na to, da bo 
nekdo drugi uredil vse probleme Na
zarij. Premalo je posluha za skupno 
razreševanje problemov. Želim, da bi 
v prihodnje bilo takšnega posluha 
več kot doslej.

Zdi se mi, da moramo vsi prispe
vati k lepšemu izgledu naših krajev. 
Lepe kulise v ozadju so premalo, tu 
di objekte v ospredju je potrebno le
po urediti. V Nazarjah moramo na 
to biti še posebej pozorni, saj je tu 
doma močna industrija. Želim, da 
bi letošnje praznovanje občinskega 
praznika, ki bo po vsej verjetnosti 
v Nazarjah, dočakali v še lepših 
Nazarjah.

BITENC Jože iz Kokarij, sicer pa 
delavec obrata stavbnega pohištva 
GLIN Nazarje, je povedal, da so 
ljudje iz njegovega kraja pri tej 
akciji tako skupno nastopili, da ne 
ve, če je še kje takšen primer. »Ko 
smo pričeli z delom, ni bilo za nobe
no stvar problema. Naleteli smo na 
izreden posluh pri ljudeh, ko smo 
pričeli pobirati prispevke. Želim se 
zahvaliti vsem, ki so v akciji sode
lovali. Upam, da bomo tudi v pri
hodnjih akcijah tako uspešni.«

Z dograditvijo novega mostu v Kokarjah je rešen dolgoleten problem  tega
kraja

DELA ZA V PRIHODNJE NE MANJKA

PROMET NA CESTAH
Republiški sekretar za notranje za

deve je v Uradnem listu SR Sloveni
je, št. 17 z dne 16. 5. 1968 izdal Od
redbo o omejitvi prometa na cestah
I. in II. reda v turistični sezoni v 
SR Sloveniji. Na območju mozirske 
občine zajema omenjena odredba 
cesto II. reda št. 340 Šentrupert— 
Mozirje—Ljubno—Logarska dolina.

Turistična sezona po tej odredbi 
traja od 30. aprila do 30. septembra 
in velja omejitev za tovorna motor
na vozila in njihove priklopnike, ka
terih največja dovoljena teža pre
sega 3 00 kg, za vprežna vozila, za 
delovne stroje in za motorna vozila,

na katerih se kandidati učijo za voz
nike.

Omejitev prometa za prej navede
na vozila velja ob sobotah in dne
vih pred državnimi prazniki od 12. 
do 22. ure ter ob nedeljah in držav
nih praznikih od 4. do 24. ure, za 
vprežna vozila in delovne stroje pa 
tudi vsak dan v času od prvega S o 
mraka do popolne zdanitve.

Za notranje zadeve pristojni ob
činski upravni organ lahko izjemo
ma dovoli vožnjo s tovornim motor
nim vozilom tudi v času, ko je ome
jen promet takih vozil. Poudariti 
moramo, da le v izjemnih primerih.

Ker se približuje turistična sezona, 
hočemo s tem opozoriti delovne or
ganizacije in občane, da upoštevajo 
določila navedene doredbe o ome
jitvi prometa. Delavci milice bodo 
v tem času nadzorovali spoštovanje 
odredbe in vse tiste, ki bodo v času 
prepovedi kršili odredbo, izločili iz 
prometa in izrekli kazni v smislu 
zakonskih določil.

Ker pričakujemo v letošnjem le
tu  v turistični sezoni večji dotok 
turistov z motornimi vozili ob sobo
tah in nedeljah ter državnih prazni
kih, prosimo vse delovne organiza
cije in občane za dosledno spošto
vanje te odredbe, ker bomo s tem 
doprinesli varnejšemu odvijanju 
prometa in prometne varnosti, v ča
su ko je največ vozil na -naših ce
stah. Modrijančič T.



Z A V A R O V A N J E  Ž I V I N E  V
Zavarovanje živine je še sorazmerno mlada panoga zavarovanja. 

Pravi razmah je doživelo šele po drugi svetovni vojni, ko je to zavaro
vanje prevzela zavarovalnica. Posebno pa še, ko so živinorejci začeli 
spoznavati koristnost in gospodarsko nujnost takega zavarovanja. Saj 
si gospodarskega napredka ne moremo zamisliti brez trdnega zavaro
vanja, brez katerega si v gospodarsko naprednejših državah sploh ne 
morejo zamišljati napredne, rentabilne in umne živinoreje.

Prav tako spoznanje živinorejcev 
v Gornji Savinjski dolini je vzpod
budilo pri njih nujno potrebo po za
varovanju svoje živine pri zavaro
valnici. Tako zavarovanje, ki bi nu
dilo čimbolj široko jamstvo in za
nesljivo garancijo za povrnitev na
stale škode v primeru nesreče pri 
živini.

Zavarovalnica je imela posluh za 
potrebe živnorejcev, zato se je tudi 
z vso vnemo oprijela dela. V ta na
men so bili organizirani sestanki z 
živinorejci po vaseh, kjer smo tol
mačili zavarovalna pravila, cene, 
skratka celoten način in sistem dela 
med živinorejci — zavarovanci in 
zavarovalnico. Za boljše medsebojno 
sodelovanje in upravljanje zavaro
vanja so bile formirane posamezne 
zavarovalne skupnosti, na čelu ka
tere je bil izvoljen odbor, ki je skr
bel za pravilen potek zavarovanj. Vsa
ko leto so bili tudi predloženi teh
nični rezultati vplačanih premij in 
izplačanih odškodnin. S tem načinom 
je zavarovanje živine doseglo izre
den obseg, saj je bilo zajeto v zava
rovanje preko 80 o/0 vse goveje živi
ne. Zavarovalnica se je tudi aktivno 
vključevala v preventivno dejavnost, 
saj je dajala znatna finančna sred
stva za nabavo zdravil, instrumenta
rija, prve pomoči itd. Skratka, to 
sodelovanje je potekalo zelo uspešno 
v obojestransko zadovoljstvo.

Po določenem času, ko so se za
čele spreminjati gospodarske in trž
ne razmere v živinoreji, spremembe 
v zavarovalstvu itd., je začelo zava
rovanje zahajati v določeno kritično 
obdobje. Posledica te krize je bil mo
čan osip zavarovane živine. Škode so 
začele presegati vplačano premijo, 
kar je imelo za posledico podraži
tev zavarovanja živine. Tako je bila 
prevelika obremenitev za nekatere 
živinorejce, ki so začeli opuščati to 
zavarovanje. K sreči ta kriza ni tra
jala predolgo. Zavarovalnica SAVA, 
PE Celje, je podvzela vse potrebne 
ukrepe, da bi se stanje v tem zava
rovanju čimprej konsolidiralo. Mi
slimo, da smo pri tem dosegli že ve
like uspehe, saj smo uspeli znižati 
premijo za 35 %  oziroma za eno tre
tjino, zasluge pri tem pa ima tudi 
veterinarska služba in kmetijska za
druga, ki so se aktivno vključile v 
sitem sodelovanja. Smatramo, da bo
mo s takšnim sistematskim delom, 
večjim zajetjem živine v zavarova
nje, zlasti pa z neposrednim sodelo
vanjem živinorejcev — zav. dosegli 
še boljše uspehe in nadaljnje zni
žanje zavarovalne premije, tako, da 
bo interesantna in dostopna vsakemu 
živinorejcu.

Posebej še moremo poudariti, da 
zavarovalnica ne ustvarja rezerv v 
tej panogi zavarovanja, ampak išče 
samo izravnavo med premijami in 
škodami. Zato je zmotna trditev, da 
si zavarovalnica ustvarja rezerve pri 
zavarovanju živine.

Ustrezen višek premij je pogoj za 
ustrezno znižanje zav. cene tj. pre
mij.

Jasno je, da zavarovalnica mora 
imeti rezerve zavarovalnih premij, 
vendar teh rezerv ne zbira pri za
varovanju živine, ampak jih for
mira iz drugih panog (industrija, po
žar itd.). Iz teh rezerv lahko daje 
zavarovalnica posojila v določenih 
zneskih in za določeno obdobje. Zla
sti pa v take namene, kjer se na j
bolj koristno obračajo. S tem name
nom se je tudi naša zavarovalnica 
vključila v program obnove kmetij, 
zlasti živinoreje v mozirski občini 
s sokreditiranjem, kar pa ima namen 
tudi v bodoče. Tako, da bodo imeli

1. 1 kravo za vrednost
2 gl. dorašč. živ.

490.000 X  3,9 o/„ =  19.110 din : 3gl. =
2. 2 kravi po
3 gl. dorašč. živ.

Iz gornjih primerov je razvidno, 
da znaša povprečna premija za glavo 
5—7.000 S-din, odvisno od višine za
varovane vrednosti živali, kar prav 
gotovo ni pretirano. Smatramo, da 
bi se te cene še lahko znižale ob 
določenih pogojih. Predvsem z več
jim sodelovanjem živinorejcev — za
varovancev, kmetijske zadruge in 
veterinarske službe pri izvajanju te
ga zavarovanja. Posebej bi morali 
tako uspešno zavarovanje še razširi
ti in utrjevati, nikakor pa ne tako 
uspešno graditev iz kakršnih koli 
razlogov podirati. Saj vemo, da vsa
ka na novo začeta stvar zahteva o- 
gromne začetne stroške.

Za spredaj navedeno premijo daje 
zavarovalnica popolno jamstvo ob 
nesreči pri zavarovani živini za pri
mer pogina, zakola in celotne stroš
ke veterinarskih intervencij. V iz
jemnem primeru pa je zav. tudi že 
plačala preventivno cepljenje proti 
slinovki za vso zavarovano živino v 
mozirski občini.

Žival se lahko zavaruje do višine

N A Š I  D O L I N I
tudi drugi zavarovanci možnost na
jeti takšen kredit.

K a kšn e  so in  kako  se določajo za- 
zavarova lne cene in  ka k šen  je  način  
pri obračunavan ju  o d škodn in  pri za 
varovalnici?

Živinorejci, ki imajo zavarovano 
živino, načeloma vedo, kako se do
ločajo zavarovalne cene, zavarovane 
vrednosti živine in kako se obraču
nava škoda pri živini. Vendar zara
di zniževanja premij navajamo ne
kaj praktičnih primerov, koliko sta
ne zavarovanje v posameznih prime
rih.

1. Za živinorejca, ki zavaruje do 
4 glave goveje živine, velja končna 
premija 3,90 <>/o ođ zavarovane vred
nosti živali.

2. Za živinorejce, ki zavarujejo 
5—10 glav, velja premija 3,51 «/0 od 
zavarovane vrednosti.

3. Za živinorejce, ki zavarujejo 11 
glav ali več, velja premija 3,12 o/ft od 
zavarovane vrednosti živine.

Navedene razlike obstojajo zaradi 
popustov, ki jih dobi zavarovanec, 
kateri zavaruje večje število glav, 
ne oziraje se na na starost in vred
nost živine.

Za primer, koliko stane zavarova
nje povprečno po eni glavi zavaro
vane živine, navajamo naslednje pri
mere, če zavarovanec zavaruje:

250.000 SD =  250.000 SD
120.000 SP =  240,000 SP

490.000 SD
6.370 SD po glavi poprečno

250.000 SD =  500.000 SD
120.000 SD =  360.000 SD

860.000 SD
po glavi poprečno

250.000 SD =  1,250.000 SD
120.000 SD =  840,000 SD

2,090.000 SD 
po glavi poprečno

80 % od dejanske vrednosti. Pred
vsem pa je to važno zaradi tega, da 
oškodovanec prejme v primeru izku
pička za prodane dele zaklane živali 
višjo vsoto od zavarovalne.

Primer: dejanska vrednost krave 
je 400.000 SD. Zavarovana je za
300.000 SD. Izkupiček znaša 200.000 
starih dinarjev. V takem primeru 
zavrovanec prejme za prizadeto kra
vo 350.000 SD.

Iz navedenega je razvidno, da je 
jamstvo pri zavarovalnici široko in 
zelo popolno. Odškodnina pa zavaro
vancu zagotovljena. Prav v tem pa je 
velika prednost zavarovanja živine 
pri zavarovalnici.

Smatramo, da bo sleherni živino
rejec, ki še nima živine zavarovane 
pri zavarovalnici računsko, pred
vsem pa gospodarsko pretehtal in za
varoval svojo živino pod zelo ugod
nimi pogoji, katere mu nudi zavaro
valnica.

ZAVAROVALNICA «SAVA«
PE CELJE

860.000 X  3,51 o/# =  30.186 din : 5 gl. =  6.037 SD 
3. 5 gl. telic, krav 
7 gl. dorašč. živ.

2.090.000 X  3,12 «/o =  65.206 din : 12 gl.= 5.434 SD



Premiranje plemenskih telic
Na pobudo Gospodarske zbornice 

SRS je bil sklenjen v letu 1970 druž
beni dogovor: SPORAZUM O OBLI
KOVANJU CEN GOVEJE ŽIVINE 
IN GOVEJEGA MESA NA OBMOČ
JU SR SLOVENIJE. Ta odgovor je 
bil podpisan z namenom, da se zago
tovi skladnejši razvoj in stabilnejši 
pogoji poslovanja v proizvodnji, 
predelavi in trgovini z govedom in 
govejim mesom.

Podpisniki sprorazuma so:
kmetijske organizacije, klavnice, 

trgovska in gostinska podjetja, ki 
poslujejo na območju SR Slovenije

poslovna združenja kmetijstva, tr
govine in gostinstva

samostojni obrtniki mesarske in 
gostinske stroke

Podpisniki sporazuma so ustano
vili stabilizacijski sklad za živinore
jo. Iz sklada pospešujejo govedorejo, 
obnovo črede s premiranjem ple
menskih telic in vzpodbujajo pitanje 
goved s premiranjem pitancev.

Dohodki sklada so:
— prispevki podpisnikov, ki jih 

določa sporazum,
— sredstva SR Slovenije, name

njena za gospodarsko intervencijo, 
ki jih pristojni organ republike od
dvoji v te namene,

— druga sredstva
Na sestanku podpisnikov sporazu

ma marca tega leta pa je bil spora
zum o oblikovanje cen goveje živine 
in govejega mesa na območju SR 
Slovenije razširjen na mleko in 
mlečne izdelke.

Izvršilni odbor podpisnikov spo
razuma je na seji dne 11. 9. 1970 
sprejel pravilnik za premiranje ple
menskih telic. Za lažje delo ob pre
miranju objavljamo pravilnik, ki se 
glasi:

I. Splošna določila
1. Namen premiranja plemenskih 

telic je, da se spodbuja rejce (druž
bena gospodarstva in zasebne rejce) 
k zrejanju večjega števila telic za 
pleme, da bi hitreje zboljševali ge
netsko sposobnost krav v selekcijo 
prvesnic, da bi uspešneje testirali 
bike po mlečnosti hčera, kar bo do
prineslo k hitrejšemu napredku ce
lotne govedoreje.

2. Premije se izplačujejo rejcem 
plemenske živine za telice, breje 6 
mesecev in več, ki so znanega porek
la, hčere bikov za osemenjevanje ali 
hčere licenciranih bikov. Za vsako 
telico se izplača premija samo en
krat.

3. Do premij so upravičeni:
a) družbena gospodarstva, ki vo

dijo kontrolo proizvodnosti in ro- 
dovništvo svojih krav in se vklju
čujejo v republiški program selek
cije goveje živine. <

b) Zasebni rejci, ki imajo krave 
v- kontroli A.

c) Zasebni rejci, ki imajo krave 
v kontroli B, če njihove telice gle
de porekla po očetu, ocene zunanjo
sti, zadovoljujejo rejski smeri pas
me.

d) Za telice, uvožene iz inozemst
va, premij ni!

4. Načrt zreje in premiranja telic 
za bodoče polletje napravi Kmetij
ski inštitut Slovenije v sodelovanju 
s področnimi zavodi, in sicer do 15. 
oktobra ter do 15. aprila. Načrt služi 
za ocenitev števila telic, predvidenih 
za premiranje in predvideno porabo 
denarja za ta namen v naslednjem 
polletju.

5. Premije izplačuje sklad na os
novi dokumentacije, ki jo predloži 
področni kmetijski ali živinorejsko- 
veterinarski zavod. Za vsako družbe
no gospodarstvo predloži seznam te
lic za premiranje. Za vsako gospo
darsko organizacijo, ki vodi koope
racijo v živinoreji, pa predloži se
znam rejcev z glavnimi podatki o 
telicah (številka, datum rojstva, 
oče, datum obrejitve).

Družbenim gospodarstvom plačuje 
sklad premijo direktno, zasebnim 
rejcem pa preko gospodarskih orga
nizacij, nosilcev kooperacije, ki iz
plačuje rejcem denar najkasneje v 
roku 14 dni potem, ko ga prejmejo 
od sklada, v čistem znesku 400.— 
din.

6. Da bo premiranje plemenskih 
telic zasebnim rejcem rodilo čim 
večji pospeševalni učinek, naj bo o- 
cenjevanje plemenskih telic za pre
miranje opravljeno javno, na do- 
gonskih mestih v vaseh. Ocenjeva
nje vodi strokovnjak zavoda skupno 
s strokovnjakom gospodarske orga
nizacije in z zastopnikom rejcev. Od
ločitve o cenah in o zavrnitvi telice 
za premiranje obrazloži strokovnjak 
javno prisotnim rejcem in jim po
jasni navodila o krmljenju ter o se
lekciji telic in prvesnic.

II. Kakovost telic v čredah
družbenih gospodarstev

1. Družbenim gospodarstvom se 
lahko izplača premija za telice lisa
ste, rjave in črno-bele pasme.

Za premiranje so lahko odbrane 
tudi križanke drugega in nadaljnjih 
rodov s črno belo pasmo, če je na
men križanja oblikovati čredo čr
no-bele živine.

2. Telice morajo biti znanega po
rekla po očetu in materi ter morajo 
biti pravilno tetovirane v skladu s 
pravili rodovništva.

3. Telice morajo biti normalno od
rasle in obrejene toliko mlade, da 
bodo otelile praviloma pred 30. me
secem starosti.

4. Družbena gospodarstva se s 
sprejetjem premije za breje ple
menske telice obvežejo, da bodo te
lice strokovno pripravljala na oteli- 
tev in jih zadovoljivo krmila za 
mlečnost v začetku laktacije.

5. Prodajo vsake telice, za katero 
je izplačana premija, so družbena 
gospodarstva dolžna prijaviti zavo
du, da evidentira spremembo ter 
oskrbi kontrolo telice v novem hle
vu.

III. Kakovost telic, ki bodo
premirane zasebnim rejcem

1. Zasebnim rejcem se izplačuje 
premija za breje telice lisaste in rja
ve pasme.

Telice cikaste pasme znanega po
rekla se lahko premira samo na Tol
minskem in Cerkljanskem ter v Bo
hinju.

Premije se lahko izplača tudi za te
lice križanke z lisasto ali rjavo pas
mo, ki so produkt načrtnega križa
nja.

Telic, ki so načrtne križanke ali 
križanke s črno belo pasmo, se ne 
premira zasebnim rejcem.

2. Za premiranje se odbira telice 
iz rodovniških rej, ki so vključene 
v kontrolo A.

Telice morajo biti pravilno teto
virane v skladu s pravili rodovniške 
službe. Za telico mora biti znano po
reklo.

3. Za premiranje naj se odbira tu
di telice iz hlevov, ki so v kontroli 
B.

Telice morajo biti označene s traj
no številko. Rejci morajo predložiti 
dokaze, da so hčere bikov za oseme
njevanje ali hčere licenciranih bikov 
in kräv iz kontrole B.

4. Za telice iz kontrole A in kon
trole B morajo rejci predložiti do
kaz, da so osemenjene ali pripušče- 
ne k licenciranemu biku.

5. S podpisom, da je prejel pre
mijo, se rejec obveže:

— da bo telice v zadnji dobi bre
josti in v začetku laktacije krmil 
po strokovnih navodilih,

— da bo takoj po otelitvi prijavil 
telico za kontrolo mlečnosti,

— če bi prodal premirano telico, 
je dolžan kupcu povedati, da je te
lica premirana in je dolžan o pro
daji obvestiti pristojni zavod,

— da bo predložil veterinarsko 
potrdilo, če je moral telico odproda
ti zaradi bolezni ali poškodbe.

OBČINSKI ODBOR ZZB NOV MOZIRJE

obvešča
vse borce NOV, da zaradi odpovedi pogodbe 
Skupščine občine Rovinj letos ne bo letovanja 

v Rovinju.

m m m z i  s



VEC SREDSTEV ZA KULTURO
V  M ozirju  je  bil 24. aprila občni zbor občinskega sve ta  zveze ku l
turno  prosvetn ih  organizacij. I z  poročil in razprave lahko  povzam e
mo, da je  bilo za dosedan ji razvoj ku ltu re  v naši dolin i precej 
storjenega, v p r ih o d n o sti pa se obeta jo  še lepši rezultati.

V pretekli m andatni dobi je  občin
ski svet razvil precej pestro kultur
no aktivnost. Ukvarjal se je  s knjiž
nicami, delom prosvetnih društev, 
urejevanjem  dvoran, organizacijo o- 
biskov gledališča v Celju, godbo na 
pihala, pevskimi zbori, dramsko 
sekcijo, kinosekcijo itd. Vsa področ
ja so bila na občnem zboru deležna 
tem eljite obravnave.
NA VSAKEGA PREBIVALCA ENA 
KNJIGA

V naši občini je kar precej knjiž
nic, ki pa jih  vse po vrsti tarejo  pro
blemi finančnega značaja in nepri
merni prostori. Eden izmed sklepov 
občnega zbora je bil, da je potrebno 
čimpreje ustanoviti matično central
no knjižnico, norm ativ za to knjiž
nico je, da m ora imeti vsaj 10.000 
knjig. Tekoči letni nakup za matično 
knjižnico naj bi letno znašal 1000 
knjig. Knjižnica naj bi dosegla tak
šno število knjig, da bi na vsakega 
prebivalca prišla vsaj ena.
INVESTICIJE V DVORANE

Z urejevanjem  dvoran se je  priče
lo že v preteklem letu. Vse dvorane 
v občini, razen tistih, ki so v uprav
ljanju kinosekcij, so precej opušče
ne. Precej je problemov s strehami, 
»lektriko, opremo, beljenjem  itd. Po
nekod tudi ni urejeno lastništvo. V 
preteklem  letu so že bila opravljena 
nekatera dela pri obnovi dvoran, in 
sicer v Novi Štifti, na Ljubnem, na 
Rečici, V Mozirju in Gornjerm gradu. 
S takšnim i adaptacijam i bo potreb
no tudi v bodoče nadaljevati, še zla- 
tsi pa je nujno, da se sporazumno 
uredi vprašanje lastništva dvoran.
KULTURNI DINAR

Godba na pihala je  bila dolgolet
na želja Gornjesavinjčanov. Sedaj 
že nekaj let deluje godba na pihala 
v Rečici ob Savinji. V zvezi z nadalj
njim  obstojem  te godbe se postav
lja nekaj perečih vprašanj. Kako 
rešiti vprašanje dirigenta godbe, od 
njegovega dela je odvisna nadaljnja 
širitev godbe. Nabava dodatnih in
strum entov, uniform itd. Sprejet je 
bil sklep, da se gre skupno z občin
skim sindikalnim svetom Mozirje v 
akcijo za kulturni dinar. Udeleženci 
občnega zbora so bili prepričani, da

RAZPIS ŠTIPENDIJ SKLA
DA ZA FINANCIRANJE ŠO
LANJA OBČINE MOZIRJE 
BO OBJAVLJEN V NASLED
NJI ŠTEVILKI SAVINJSKIH 
NOVIC

SO Mozirje

bi bili vsi zaposleni v naši občini pri
pravljen dati od svojih mesečnih o- 
sebnih dohodkov po en dinar, ki se 
bi zbiral v te namene.
BOGATA DEJAVNOST PEVSKIH 
ZBOROV

Pri nas prepeva 20 odraslih in mla
dinskih pevskih zborov. Vsako leto 
se organizira revija pevskih zborov. 
Pri odraslih se na teh revijah zbere 
po 150 pevcev, mladine pa je še več, 
zbere se jih  tudi po 450. Namen teh 
prireditev je, da se v naših srcih 
zbuja smisel za lepo domačo pesem. 

Gornja Savinjska dolina je  že od

nekdaj slovela po dobrih pevcih. Do
sedanja dejavnost na tem področju 
je  bila zelo bogata, zato ni slučaj
no, da sta občinsko nagrado v letu 
1969 prejela pevski zbor PD »ROV
TAR« iz Šmihela in njegov pevovod
ja  in predsednik glasbene sekcije 
Občinske zveze ACMAN Anton.

Precej besed je bilo namenjenih 
ostali dejavnosti — obiskovanju gle
dališča v Celju, delu dramske sek
cije in kinosekcije.

Na kraju  občnega zbora so udele
ženci občnega zbora sprejeli sklep, 
da njihova organizacija prevzame 
naloge kulturne skupnsoti, ki pred 
njihovo delo v prihodnje zastavlja 
še več nalog kot dosedaj. Za novega 
predsednika je bil izvoljen prof. KU
HAR Rudi, za sekretarja pa ŠIRKO 
Peter. Herček H.

Pogled na del tovarne ivernih plošč v Nazarjah iz nekoliko drugačne per
spektive. Na slik i je del tovarne, kjer se bo pripravljala surovina za iverne

plošče



Moji spomini na partizansko Solčavo
(Nadaljevanje)

Ž ele li sm o si, da bi b ili borci 
ko t prej. Toda večina  je  prevladala. 
T ežje  je  bilo izb ira ti kom isarje; za 
ka j vsi sk u p a j sm o bili slabo po
učen i o teo re tičn ih  vprašan jih , o v lo 
gi partije , o revo luc iji in  o v seh  d ru 
gih rečeh. U čili sm o se. Tako sm o  
im eli p rvo  po litično  uro pri M ajda- 
ču v  Solčavi. V od il jo  je  V asilij 
(Sodja  z G orij), m učil in  m učil se je, 
pa n am  n i m ogel razložiti n ičesar  
takega, kar že  sam i n ism o  vedeli. 
T ako  nas je  učilo  ž iv lje n je . P artizan 
stvo  je  bilo to re j p om em bna  kovač
nica n o v ih  kadrov, ljudi, k i so vo 
d ili revo lucijo . T u d i po osvoboditv i 
je  ve lja lo  načelo: partizan  si bil, s k r 
bi za svo je  zn a n je  in  dobro poznava 
n je  p rob lem a tike . To, za našo a fir 
m acijo  tako  p o m em b n o - revo lucio 
narno obdobje, je  terja lo  predane  
kadre, k i so b ili p rip ra v ljen i ž r tvo 
va ti vse, celo svo ja  ž iv ljen ja .

N aše b ivan je  v  Solčavi, če odšte
je m  akcije , k i  sm o jih  izva ja li na 
drugih  obm očjih , je  tra ja lo  celo leto  
1944.; to  je  bilo naše svobodno o zem 
lje, to  je  bila v  resn ici partizanska  
republika . V edno  sm o bili na poti 
m ed Solčavo in  K oroško. Na teh  po
teh  sm o se srečeva li z znanci in  p ri
ja te lji, posebno z lem anovim i, H av- 
dejev im i, K n ezo v im i, Johanovim i, 
M ajdačevim i, P lesten ja ko v im i iz 
Robanovega ko ta  in  Logarske doline  
ter Solčave. N a jb o lj se spom in jam  
dneva, ko  sem  po zd ra v lje n ju  sre 
čal nove  tovariše, p rija te lje  in  zn a n 
ce. B ilo  je  to  na ve likonočn i p one
d e lje k  1944. K o m a n d a n t Zm ago nam  
je  nekega  dne  ukaza l, na j se p ripra 
v im o  za posebno nalogo. N ihče ni 
vedel, ža  kakšno  nalogo gre. Bili 
sm o v  R obanovem  ko tu . U kaz je  pač 
u ka z! K o sm o, kakor iz  ška tlice  v ze 
ti (ko liko r so pač razm ere d o vo lje 
vale) čakali, n am  je  kom andan t 
Zm ago dejal, da bo prišel iz  Luč  
po nas kam ion  in  da se bom o z n jim  
odpelja li v  Logarsko  dolino v  hotel 
P lesn ik  na svečano kosilo. K a j ta 
kega si še m is liti n ism o  upali, še 
san ja ti ne, pa če p rav i kom andan t, 
bo že  res. O krog po ldneva  je  pri-  
brenčal avto  iz  Luč. O dpelja li sm o se 
v  Solčavo. T u  so nas spre je li a k t i
v is ti OF in  nas postreg li tako, ko t 
se danes s treže  gostu  v  na jbo ljših  
hotelih . To je  bilo res n eka j poseb
nega! Za nas borce je  bilo to po 
m em b n o  ž iv lje n js k o  dožive tje . Po 
kosilu  je  bil m itin g  in  veselje. Na  
m itin g u  sm o dali ob ljubo narodno
osvobod ilnem u  boju  in  enoti VD V. 
Ko se je  dan pričel nagibati v  v e 
čer, sm o se odpelja li pro ti Solčavi v  
R obanov ko t in  tam  prenočili.

Solčava je  bila vedno  svobodna. 
T u  n i bilo  izda ja lcev. V se je delalo  
za partizane  in  žive lo  z  n jim i. J u 
nija  1944 sm o šli v  novo  ka d jo . M o
rali sm o zru š iti m o st pri Igli. N a
m en  te akc ije  je  bil, preprečiti p r i
hod N em cev  v  Solčavo. Dobro sm o  
bili oboroženi. V  te m  času so nam

za vezn ik i pošilja li orožje za potrebe  
koroških  enot. K o  je  bil m ost že  m i
n iran  in  pove lje  za v ž ig  že  dano, se 
izza  ovinka  p r ika že  vo zn ik , k i je  p r i
pelja l pro ti Solčavi. P rek in ili sm o za 
tre n u te k  akcijo  in  vo zn iku  om ogo
čili prehod p reko  m osta. N ihče drug  
n i bil ko t P lesn iko v  oče. Na hitro  
n am  je  povedal, da se v  L učah  zb i
rajo n em ške  enote. N jegovo  pripo
vedovan je  nas je  še bo lj prepričalo, 
da m oram o zaradi va rnosti Solčave  
m ost razrušiti.

V  M a tkovem  ko tu  sm o se učili 
osnovnih  vo ja šk ih  vešč in; ravnan je  
z novim  orožjem , eksp lo zivo m  in  se 
urili v  s tre ljan ju .

Piše: MARTIN KOŠIR

Dobro se spom in jam , da sem  bil 
nekoč določen, n a j po iščem  dve iz
gub ljen i padali. V  odredu so b ili .ta 
kra t p red sta vn ik i zavezn iko v . N anje  
sm o gledali z  nezaupan jem , zaka j 
ču tili sm o, da si u stva rja jo  n e k  po
seben položaj. V  tis tih  padalih  so 
im eli cigarete, čokolado, ob leko  in  
m islim , da tu d i ročno rad ijsko  od
dajno postajo. Zm ago m i je  naročil, 
naj padal ne na jdem , n a j enega od 
teh  padal p u s tim  v  va rn em  sk r iva 
lišču. B il sem  vodja  p a tru lje  in  po  
končani a kc iji sem  Z m agu  poročal, 
da enega padala n ism o našli. Z m a 
go je  odgovoril: »Če ga n iste  našli, 
ga pač ni!« Tako je  bila zadeva  ko n 
čana. Z a vezn ik i pa so še naprej 
vztra ja li, češ da so dob ili sporočilo, 
da je  padala m ožno n a jti ta ko  kot 
vsa ostala. Ponovno sem  dobil na 
logo, na j po iščem  padalo. S p e t sm o  
se v rn ili z u go tov itv ijo , da jih  ni. 
Se s lu til n isem , da se zadeva  vse 
bolj m ota. Popoldne m e  je  poklica l 
ta k ra tn i kom isar grupe odredov za 
K oroško M itja  R ibičič-C iril. V prašal 
m e je, k je  je  padalo. N isem  vedel, 
ka j n a j storim . N a j povem ? Za Ci
rilo v im  hrb tom  je  sta l zm ago in  m i 
žugal, češ, ne sm eš povedati, pa če
prav te  sprašu je sam  kom isar grupe  
odredov. N isem  povedal. C iril m i je  
ponovno  naložil: »Poišči in  prinesi 
padalo!« S lu til je , da m u  bor.ci V D V  
n eka j skriva jo  in  da si tako  hočem o  
prila stiti n eka j, kar n a m  ne sodi. 
K aj sem  hotel. K lo n il je  tud i Z m a
go. Padalo sm o pro ti večeru  »našli«  
in  ga izročili štabu  grupe odredov.

Po n eka j d neh  — ta k ra t sm o bili 
zopet v  M a tko vem  ko tu  — sm o zv e 
deli, da priha ja  v Solčavo kolona  
N em cev. U m akn ili sm o se te r  se 
dogovorili, da bom o v  So lčavi v  n e 
posredni b liž in i krojača Johana  p r i
p rav ili zasedo in  napadli Nem ce. 
V odstvo  bataljona pa je  sodilo, da 
m esto  ni n a jbo lj p rim erno . Z a to . sm o  
se odločili, da grem o v  R obanov kot 
ter poskušam o izvede ti, kakšno  na
logo im a jo  N em ci. O bveščevalci so 
nam  povedali, da N em ci hodijo  od

hiše do hiše, p re isku je jo  in  p re te 
pajo  lju d i ter otroke. V  štabu  ba
ta ljona  so odločili, da je  N em ce tr e 
ba kaznovati. Počakali sm o jih  v  
K ačjaku  m ed  B evsko m  in  Iglo. To  
je  bilo m enda oko li 21. ju n ija  1944. 
Na dobro m askiran ih  položajih  sm o  
j ih  čakali dan in  noč in  šele drugi 
dan popoldne je  prišlo  do borb. D e
ževa lo  je . B ili sm o že kar n eka m  
u tru jen i od čakanja, ko  sm o okrog
10. ure dobili ku r irsko  obvestilo , da 
N em ci zapuščajo  Solčavo.

Zasedo sm o dobro p r ip ravili pa  
tu d i oboroženi sm o bili odlično. N a 
pe to st je  v  p r ičakovan ju  rastla. 
K ončno sm o le zagledali N em ce, ka 
ko gredo v  ko lon i pro ti naši zasedi. 
N apad! B ilo  je  tako  b liskovito , da se 
sploh niso  upirali. Zaseda je  bila  
popolno presenečenje. Za u m ik  n i 
bilo časa. V sakdo  se je  reševa l ko t  
se je  ved e l in  znal. T iste , k i so p r i
tisn ili p ro ti Solčavi, je kosila  naša  
strojn ica , kdor se je  u m ika l v  Sa 
vin jo , je  ostal v  narasli reki. P roti 
L učam  je  kosila  druga partizanska  
strojn ica . Od 108 polic istov, žandar- 
je v  in  verm a n o v  je  na m ostu  ostalo  
17 m r tv ih  in  p rib ližno  38 ran jen ih . 
Z ap len ili sm o m nogo m ateria la . H itro  
sm o se spu stili na cesto, pobrali 
orožje in  se začeli u m ika ti. V  tr e 
n u tk u , ko  sm o pobira li orožje, je  p a 
del en  sam  strel. N ihče n i vede l od 
kod. In  ravno  m en e  so zadeli, in  to  
v  levo roko. A leksandra  M iklavčiča -  
A vg u sta  pa v  nogo. N em ci, k i  so bili 
na čelu kolone, so zav ili na desno in  
že le li naši zased i za  hrbet. P ravo
časno sm o se u m a kn ili iz  nevarnega  
obroča. Solčava nas je pozdravila !  
L ju d je  so bili našega obračuna v e 
seli.

B a ta ljon  je  nato  odšel na K oroško, 
n o v im  nalogam  nasproti, m idva  z  
A leksa n d ro m  pa na zd ra v ljen je  v  
bolnico K oroškega odreda. Se preden  
sva prišla  v  bolnico, sva bila n eka j 
časa pri lem anu . T u  so na ju  lepo  
sprejeli. K o t člana družine  sva  bila:. 
Za naše ran jence iz  Solčave je  s k r 
bela tu d i m lad inska  organizacija. 
S p o m in ja m  se P lesn ikov  e Jerce, H av- 
dejev ih , K nezo v ih  in  drugih. Z  
A leksa n d ro m  sva se ka sneje  p rese li
la h  k m e tu  O prešn iku  nad Solčavo  
in  noto spe t k  H avde jev im . Za n a 
j in <■> zd ra v je  je  sk rbel dr. K rn , bo ln i
čar D arko in  in ten d a n t Rog. Pri 
O prešn ikov ih  sva  ostala n ek a j dni. 
Zaradi b liž ine vasi sva im ela  m nogo  
obiskov. Lepo po le tje  in  skrb n i  
lju d je  so nam a lajšali bolečine in  
kra jša li čas. Ko sva se preselila  k  
H avde jev im , je  bilo že  bolje. B ila  
sva v  neposredni b liž in i bolnice K o 
roškega odreda v  R obanovem  kotu. 
S p o m in ja m  se, da sm o nekoč sedeli 
pred  hišo pri H avdejev ih . O biskala  
nas je  Johanova  R ezka. P ripovedo
vala  je  o n ek em  partizanu , k i je  
m enda  pripadal k  14. d iv iz iji in  se 
je  nekoč pred  časom  oglasil pri n jih . 
(N ada ljevan je  v  nasledn ji š te v ilk i)



Nič jih ne more presenetiti
V dneh med prvomajskimi prazniki so se v Gornji Savinjski dolini 

zbrali taborniki. Bilo jih je blizu tisoč. Prišli so na pomoč gornjesavinj- 
skemu prebivalstvu! Prišli so, da bi pomagali, da bi s svojo sposobnostjo 
organiziranja in ukrepanja nudili pomoč, če bi prišlo do eventuelne ka
tastrofe ali kaj podobnega.

V dolino so prišli že na večer 
1. maja. Na partizanskih marših so 
prehodili del poti, po katerih so se 
v času NOB pomikale slavne parti
zanske enote. Tudi oni so nosili ime
na teh slavnih partizanskih enot. P ri
šli so iz smeri Kamnika preko Čr
nivca, Podvolovljeka, Smrekovca in 
iz Letuša. V treh dneh, kolikor so 
bili v dolini, so obiskali precej kme
tij, povsod so bili lepo sprejeti. Nji

hovi obiski so bili namenjeni pred
vsem hišam, v  katerih se je v  Gor
nje Savinjski dolini v času NOB ko
vala nova ljudska oblast. Občinske
mu odboru ZZB NOV Mozirje so 
predali spominske plošče, ki jih bo
do v prihodnjih dneh vzidali na te 
hiše.

Tabornike je pri njihovi akciji 
precej oviralo slabo vreme, vse tri 
dni, kolikor so bili v Lučah, Gornjem

gradu, Ljubnem, Kokarjah in osta
lih krajih jih je močil dež. Njihova 
vztrajnost pa je premagala tudi to 
oviro. Čeprav so bili precej premo
čeni, jim ni upadla dobra volja. Na 
zaključni prireditvi se je poleg ta
bornikov zbralo tudi precej domači
nov — Mozirjanov. Z bogatim kul
turnim  programom so nastopili otro
ci iz osemletne šole v Lučah ob Sa- 
viniji, prireditev je bila v Mozirju 
na nogometnem igrišču.

Poleg članov pripravljalnega od
bora so se zaključne slovestnosti u- 
deležili Bobanec Robert in Gačnik 
Dušan, člana Republiške konference 
ZMS, Klojčnik Franjo, podpredsed
nik Zveze tabornikov Slovenije in 
predstavniki občinske skupščine in 
družbeno političnih organizacij iz 
mozirske občine. Zbranim je sprego
voril Venek Anton, sekretar občin
ske konference ZKS Mozirje.

DOM M  MEMNI ODPRT
Gornjegrajsko planinsko društvo 

je dobilo oskrbnika za svoj dom na 
Menini.

Od 15. maja do 1. junija bo dom 
odprt ob sobotah in nedeljah.

Od 1. junija do konca sezone bo 
oskrbovan vsak dan.

V sobah je 20 postelj, 30 skup
nih ležišč.

Pristopi: iz Gornjega grada po 
markirani poti 3 ure.

Iz Bočne: 14 km gozdne kamionske 
ceste, nato peš 30 minut.

Iz Tuhinjske doline: 1 km pred 
Kozjakom odcep nato 14 km kami
onske ceste, peš 40 minut.

Cesta od Bibe do doma je že zo
rana. V sezoni bo posuta.

NOVO: V jedilnici, kuhinji in niši 
je plinska razsvetljava. Prostorni 
pašniki so primerni za piknike!

Vabimo miru željne posameznike 
in majhne skupine!

PD Gornji grad

Pa še to:
Pravijo, da ne samo obleka, am 

pak tudi knjiga dela človeka. Ali se 
tega res vsi zavedamo? Od enajstih 
knjižnic, kolikor jih imamo v obči
ni, jih  velika večina razpolaga le z 
m ajhnim  številom knjig, od 400 do 
700, toliko štejejo poprečno založene 
privatne zbirke knjig. Kako dolgo 
bomo še čakali na centralno knjižni
co, ki naj bi zapolnila to vrzel?

»S avin jske novice« iz h a ja jo  m e
sečno  — izd a ja  SO M ozirje , GLIN 
N aza rje  in  ZKZ M ozirje  — U re ju 
je  u re d n išk i o dbor — G lavni in 
odgovorn i u re d n ik  H u b e r t H ER- 
CEK — U red n ištv o  in  u p ra v a : M o
z ir je  175, te le fo n  M ozirje  12 in  30 
— Ž iro  ra č u n  p r i  SD K  eksp . Mo
z ir je  št. 5076-637-56 — S av in jsk e  
nov ice  g lasilo  SO M ozirje  — R o
kopise , o b jav e  in  oglase za vsako  
š te v ilk o  sp re jem am o  do p e tin 
d v a jse te g a  v  m esecu  — T isk  in 

k liše ji CETIS C elje

DEŽURNA
VETERINARSKA
SLUŽBA

Od 22. 5. do 14. ure
od 24. 5. do 7. ure
Od 29. 5. od 14. ure
do 31. 5. do 7. ure
Od 5. 6. od 14. ure
do 7. 6. do 7. ure
Od 12. 6. od 14. ure
do 14. 6. do 7. ure
Od 19. 6. od 14. ure
do 21. 6. do 7. ure

MERMAL Jože, dipl. vet. Ljubno ob Savinji 

RESNIK Tone, dipl. vet. Mozirje 

RESNIK Tone, dipl. vet. Mozirje 

LUKAN' Drago, dipl. vet. Gornji grad 

MERMAL Jože, dipl. vet. Ljubno ob Savinji

SLUŽBA STALNE PRIPRAVLJENOSTI
Od 17. 5. do 7. ure
do 24. 5. do 7. ure — Dr. Ivan BUT, Mozirje 
Od 24. 5. do 7. ure
do 31. 5. do 7. üre — Dr. Ivan BUT, Mozirje 
Od 31. 5. od 7. ure
do 7. 6. do 7. ure — Dr. Franc URLEP, Gornji grad 
Od 7. 6. od 7. ure
do 14. 6. do 7. ure — Dr. Franc SIRKO, Mozirje 
Od 14. 6. od 7. ure
do 21. 6. do 7. ure — Dr. Franc KOCUTAR, Ljubno ob Savinji

»IZLETNIK« CELJE 
TURISTIČNI CENTER »GOLTE«

P R I R E J A

Vsako soboto ples v Žekovcu pri spodnji postaji žičnice. 
V primeru slabega ali hladnega vremena je ples v hotelu na 
Golteh.

Ob sobotah od 17. ure dalje je cena povratni vozovnici za 
gondolsko žičnico za 4 dinarje cenejša. V obe strani stane samo 
8 dinarjev.

OBIŠČITE NAS!


